
Protokoll vid styrelsemöte 4  20210608

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Elisabet 
Stålarm, Erik Sånnek, Aina Andersén och Eva Lindholm. 

Bilagor: Ekonomi (1). Finns i originalprotokollet.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet, hälsade alla välkomna.

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista. 

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötes protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Medlemsantalet är nu 452 som betalt och 357 har e-post. 3 medlemmar har anmält att
de saknar utskick. Jan-Olof undersöker och rättar till detta.

§5 KPR
Elisabeth tog upp hur KPRs protokoll bör föras som tydligare visar vad som är 
beslutat. Protokollet kan kompletteras med minnesanteckningar.
Leif Bertilsson tog t.ex. upp frågan om hur många som är timanställda av personalen. 
Detta kom inte med i protokollet.

§6 Övriga rapporter 
Elisabeth och Anita rapporterade från möte med Skara Senior.

   AnnKristin Ohlsson (Anki), öppna mötesplatser, kommer att arrangera 
promenader för daglediga.  

   man gick igenom bygget av Teglagården
   planen är att ha nästa Senior-mässa 18 juni 2022 och Solveig Svantesson 

håller i planeringen tillsammans med representanter från 
pensionärsföreningarna.

   Anita informerade att Elisabeth och Aina är våra representanter i Solveigs 
planeringsgrupp.

   Äldreomsorgslyftet: 6 biträden utbildar  sig till undersköterskor. Utbildning till 
undersköterska är 3 terminer på halvfart. Många undersköterskor vidareutbildar
sig också till specialistundersköterskor. 

   Omsorgen har fått pengar för att motverka ensamhet på äldreboenden.  och 
man har där köpt lite nya spel och VR glasögon bland annat

   Åke informerade att de tänker starta bågskytte som ett prova-på event. Peter 
Gustavsson är kontaktperson.

   PRO hoppas ha full verksamhet från oktober 2021
   Vid en filminspelning i stadshuset var Anita med och pratade om livskvalitet ur 

ett särskilt boende perspektiv och då särskilt med fokus på Teglagården. 



§7 Ekonomi
Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.
Inga synpunkter (se bilaga 1). 

§8 Program/aktuellt läge
Aina informerade om att promenaderna kommer att fortsätta enligt program en gång i 
veckan, udda veckor i Petersburg och jämna veckor vid Planteringen torsdagar 
klockan 11:00.Förra veckan var det 18 deltagare.
Gemensamma luncher kommer att starta efter midsommar och genomföras var 14:e 
dag udda veckor. Aina tar emot anmälan av intresserade. Information sker via mail 
Program för hösten kommer ut i slutet av juli.
Preliminär bokning av Missionskyrkan görs med början i mitten av september.
Badminton kommer att starta onsdagen den 8 september 10-11. Eva kontrollerar med 
Roland att lokalen verkligen är Idrottshallen och ger besked till Aina.
Kalas för våra 85+ meddelas i höstens program.

§9 Extra programpunkter 2021
Ingår i punkt 8.

§10 Synpunkter på kommande äldreomsorgsplan.
 KPR är remissinstans. 
Anita, P-O och Elisabeth har  diskuterat synpunkter på äldreomsorgsplanen för 2019-
2040.

   hur används planen
   vad syftar den till
   kontrollstationer under löptiden
   under varje rubrik finns s.k.”utmaningar”
   äldre framställs som ett problem för kommunen
   folkhälsoperspektiv saknas
   miljöperspektiv saknas
   kommunen borde ha ett äldreperspektiv i all sin planering för att hela 

kommunen ska fungera.
   ideella krafter-tillgång-utmaning
   skrivningar om patientsäkerhet saknas
   att fortsatt ha koll på: usk som fast vårdkontakt, nya äldreomsorgslagen mm

           §11 Webbsidan och facebooksidan/lämpliga uppdateringar.
Anita har ordnat så att hon kan lägga in på facebooksidan
Anita kommer att be Sune om inloggning till webbsidan 
Sune och Anita har möjlighet att gå in i appen.
Sune bör också vara administratör på fb.



§12 Övrigt
Inga övriga frågor

§13 Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte hålls den 31 augusti 2021 kl: 09:00. Plats bestäms senare.
Övriga styrelsemöten under hösten blir den 5/10, 9/11, 7/12.

§14 Nästa månadsmöte
Inget planerat

§15 Avslutning
Ordföranden tackade för ett trevlig möte och resonemang samt önskade alla en trevlig
sommar och styrelsen önskade ordföranden det samma.

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare


